
Zápis z jednání komise zdravotně sociální a rodinné politiky ze dne 12. 1. 2017 

 

Přítomní: Ing. Svoboda, Mgr. Kotvová, Ing. Zykánová, Ing. Babínek, MUDr. Pavlíček,  

Mgr. Pešlová, PhDr. Zýková 

Omluven: tajemnice Bc. Bartišová 

Tajemnice: za tajemnici Mgr. Věra Rožková, vedoucí odboru sociálního 

 

Program:  

1. Úvod. 

2. Přehled poskytnutých finančních darů v sociální oblasti za rok 2016. 

3. Žádost o finanční dar z rozpočtu r. 2017. 

a) Společnost Centrin CZ, s.r.o., 

b) Domov důchodců Ústí nad Orlicí. 

4. Žádost o projednání připojení tísňové linky AREION. 

5. Postup pro schvalování příspěvků z rozpočtu pro rok 2017 na projekty v kompetenci 

komise (přizván pan radní Z. Pokorný). 

6. Různé – žádost OŠK. 

 

___________________________________________________________________________ 

 

1. Úvod:  

Předseda J. Svoboda zahájil jednání komise v 17,00 hod., přítomno bylo 7 členů 

komise, komise byla usnášeníschopná.   

Program jednání byl schválen: 7 (PRO) : 0 (PROTI) : 0 (se zdržel) 

 

2. Přehled poskytnutých finančních darů v sociální oblasti za rok 2016 

Komise vzala na vědomí informaci o poskytnutých finančních darech za rok 2016. 

(Příloha č. 2). 

 

3. Žádost o finanční dar z rozpočtu r. 2017 

a) Společnost s.r.o. 

b) Domov důchodců  
Ad a) 

U společnosti  komise žádá doplnění informací na příští jednání komise kolik je v 

zařízení klientů celkem, aby bylo zřejmé, v jakém poměru jsou poskytované služby 

uživatelům celkem a k poměru občanů z MČ Praha 4. 

Ad b) 

U Domova seniorů  komise odkazuje na uplatnění žádosti ve smyslu Dotačních 

programů pro sociální oblast na rok 2017. 

 

4. Žádost o projednání připojení tísňové linky AREION 

O připojení tísňové linky žádala M.R. ročník 1924. Komise se seznámila se situací 

žadatelky a odsouhlasila připojení tísňové linky AREION. 

Hlasováno: 7 (PRO) : 0 (PROTI) : 0 (se zdržel) 

 

5. Postup pro schvalování příspěvků z rozpočtu pro rok 2017 na projekty 

v kompetenci komise (přizván pan radní  ) 

Radní  se na jednání komise nedostavil. Bude pozván na příští jednání komise osobně 

J. Svobodou. Na příští jednání komise připraví OSOC žádosti o dotaci v roce 2017, 

které komisi k projednání přísluší. 

 

 

 



6. Různé – žádost OŠK 

Komise byla prostřednictvím vedoucí odboru OŠK oslovena, aby se vyjádřila 

k několika otázkám při poskytování plavenek seniorům v roce 2017.  

Komise doporučuje poskytovat plavenky v roce 2017 za shodných podmínek jako 

v roce 2016. 

Hlasováno: 7 (PRO) : 0 (PROTI) : 0 (se zdržel) 

 

Závěr 

 

Příští jednání komise se koná 23. 2. 2017 od 17.00 hod.  

 

Jednání komise skončilo v 18.15 hod.  

 

Přílohy: 

prezenční listina 

přehled darů v roce 2016 

 

Zapsala: Mgr. Věra Rožková 

12.1.2017 

 

 

 

                                                                         ………………………………………… 

                                                                                  Ing. Josef Svoboda, Ph.D. 

                                                                                              Předseda komise 

Na vědomí:  

Rada MČ Praha 4 

členové komise 

 

 


